

ANG SIMPLE NGA PLANO SA KALUWASAN KINUTLO SA UNO JUAN

PASIUNA

I Juan 5:13 Kining mga butanga gisulat ko kaninyo nga nanagpanoo sa ngalan sa Anak sa Dios, aron mahibaloan ninyo nga nakadawat kamo sa kinabuhi mga walay katapusan.

1. MAKASASALA KITANG TANAN.

I Juan 5:16-17 Kong ang uban nakakita sa iyang igsoon nga nakasala nga dili ngadto sa kamatayon, magaampo siya, ug pagahatagan siya sa Dios ug kinabuhi alang kanila nga nagapakasala nga dili ngadto sa kamatayon. May sala ngadto sa kamatayon; dili tungod niini ako nagaingon nga mag-ampo siya. Ang tanan nga dili-pagkamatarung sala man, apan may sala nga dili ngadto sa kamatayon.

1 Juan 3:6 Ang tanan nga nagapabilin diha kaniya, dili magpakasala; bisan kinsa nga nagpakasala, wala makakita kaniya ug wala makaila kaniya.



MAKASASALA KITANG TANAN.

2. DUNAY KABAYARAN ANG SALA.

I Juan 5:19 Hingbaloan nato nga iya kita sa Dios, ug ang tibook nga kalibutan nahaluna diha sa dautan.

I Juan 5:12 Ang nagabaton sa Anak, may kinabuhi; ang wala magabaton sa Anak sa Dios, walay kinabuhi.

1 Juan 3:15 Ang tanan nga nagadumot sa iyang igsoon, mamumuno; ug hingbaloan ninyo nga walay bisan kinsa nga mamumuno, nga may kinabuhi nga walay katapusan nga nagapabalin kaniya.

3. SI KRISTO NAMATAY UG GIBAYARAN ANG ATONG MGA SALA SA KRUS.

1 Juan 4:10 Niini anaa ang gugma: dili nga kita nahigugma sa Dios, kondili nga siya nahigugma kanato, ug gisugo niya ang iyang Anak nga halad sa pagpasig-uli tungod sa atong mga sala.



SI KRISTO NAMATAY PARA SA MGA MAKASASALA!

1 Juan 4:2-3 Niini hiilhan ninyo ang Espiritu sa Dios: Ang tanang espiritu nga nagasugid nga si Jesucristo mianhi sulod sa unod, iya sa Dios; Ug ang tanang espiritu nga wala magasugid kang Jesucristo, dili iya sa Dios. Ug kini mao ang espiritu ni anticristo nga inyong hingdunggan nga moabut; ug karon ania na sa kalibutan.

1 Juan 5:11 Ug kini mao ang pagpamatuod nga ang Dios mihatag kanato sa kinabuhi nga walay katapusan, ug kini nga kinabuhia anaa sa iyang Anak.

4. MAGATOO UG MAGASALIG KANG KRISTO LAMANG.

1 Juan 5:14-15 Ug kini mao ang pagsalig nato kaniya: nga kong mangayo kita bisan unsang butanga sumala sa iyang kabubut-on, siya magapatalinghug kanato: Ug kong hibaloan nato nga ginapatalinghugan niya kita sa tanan nga atong pagapangayoon kaniya, mahibaloan nato nga may ato kita sa gipangayo gikan kaniya.



KUNG BUOT IKAW NGA MODAWAT KANG KRISTO HESUS NGA IMONG MANLULUWAS, ANIA ANG PAG AMPO. ANG PAG AMPO NIINI O BISAN UNSA MAN NGA ALAMPOON DILI MAKALUWAS KANIMO. ANG PAGESALIG LAMANG KANG HESUKRISTO ANG MAKAHATAG UG KAPASAYLOAN SA SALA. KINI NGA PAG AMPO MAOY SIMPLE NGA PAMAAGI PARA NIMO MASUGID ANG IMONG PAGTOO KANIYA UG PAGPASALAMAT KANIYA SA PAGHATAG KANIMO SA KAPASAYLOAN.

“GINOO,

NASAYOD AKO NGA AKO MAKASASALA, NAKABALO AKO NGA ANGAY AKO SILUTAN SA AKONG SALA. APAN, AKO KARON NAGATUGYAN SA AKONG PAGESALIG KANG HESUKRISTO ISIP AKONG MANGLULUWAS. NAGATOO AKO NGA ANG IYANG KAMATAYON UG PAGKABANHAW NAGAHATAG KANAKO SA KAPASAYLOAN. MISALIG AKO KANG HESUS UG KANG HESUS LAMANG NGA AKONG PERSONAL NGA GINOO UG MANLULUWAS. SALAMAT GINOO, SA PAGLUWAS UG PAGPASAYLO KANAKO! AMEN!”